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DAGMARSKOLEN     

Skolebestyrelsen 

Dato:  19.11.20 Kl.: 18.30-20.30 Mødet afholdes på: Personalerummet 

Møde nr.: 4 (2020/21)  Møde ordinært/ekstraordinært.: Ordinært 

Møder aftalt for 20/21: 17.08.20, 15.09.20, 22.10.20, 19.11.20, 14.12.20, 19.01.21, 
24.02.21, 25.03.21, 03.05.21, 08.06.21 

 

Tilstede:  

Sanne Lantow-Humble, Caglayan Saglicak, Daniel Sølvertorp, Bettina Kjærbye, Sofia Yil-

dirim, Katja Tachau, Mads Langgaard Mørkedal, Michael Brix, Lone Kristensen, Allan Sø-

vind Jensen, Jakob Jensen  

 

Fraværende med afbud: Caglayan Saglicak 

 

 

Fraværende: Sofia Yildirim 

 

Referat 
     

Punkter til orientering:   Referat: 

1. 
Meddelelser. (10 min.) 
a) Formand 
 
b) Ledelsen 
- Elevtal 
 
- Økonomi (under pkt. 3) 

 
- Sygestatistik 

 
c) Medarbejderrepræsentanter 
 
 
 

  
Meddelelser.  
a) Formand - Ingen 
 
b) Ledelsen 
Elevtal: 364 skole 
             245 SFO 
 
Økonomi: (under pkt. 3) 

 
Sygestatistik:  
5,85 % samlet for skole og SFO/Klub  
 

 
c) Medarbejderrepræsentanter 
Lone (skole): 
- Løber stærkt, vi er lidt trætte, corona ”giver”ekstra 

opgaver 
- Corona vækker bekymring 
- Børnene er trætte af Corona 
- Matematikkens dag: Overemne – matematik og 

sport  
- Vi har lige haft 3 omlagte dage 
- Juleforberedelsen nærmer sig 
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Michael (SFO/ Klub): 
- Juletid 
- Tur planlægges til Outlet og Ros torv 
- Nødpasning foregår på Dagmarskolen i juleferien 
 

2. 
Elevrådet. (3 min.) 
Ledelsen orienterer. 
 
Rettighedsskole  
(2 min.) 
Ledelsen orienterer. 
 
 
 

 
Elevrådet: - 
 
Rettighedsskole: 

 Fejre børnekonventionens fødselsdag 20/ 11. 
Der serveres kagemand for alle børn 

 Børnetopmøde 27/ 11 (Lokalt for rettighedsrå-
dets børn) 

 

3.  
Dagmarskolen siden sidst  
(45 min.) 
 
Herunder økonomi 
 

 Corona fylder en stor del af alles hverdag 

 Dagmarskolen er ikke ramt af hjemsendelser 
pga. Corona 

 Fokus på skoleindskrivning 

 Virtuelt ” Åbent hus dag” d. 9/ 11 – gik godt 

 Der arbejdes på Virksomhedsstrategi 

 Vi søger en ny lærer 

 Samtaler i 25/11 kl. 14.30 – 17.30 

 Skoleforum 7/1:Om de skolepolitiske mål og om 
et styrket arbejdsmiljø for lærere og pædagoger 

 Der skal sikres for tunge regnskyl i skolegården 
(om 2-4 år) 

 Kanten, den grå, i skolegården bliver lavet fær-
digt + de to manglende lyskasser ved gul og blå 
indgang 
 

Økonomi: Vi går ud af året med ca. 2 mio. i underskud. 
Vi startede med 1,2 mio. Grunden er investeringer i 2-
lærere på 0. årg og IT-udstyr i alle klasser. Planen er 
over de næste år at sænke underskuddet. Vi regner 
med, at dette kan lade sig gøre, da vi regner med at 
have færre ekskluderede børn samt, en bedre tildeling 
fra kommunen samt noget mindre udgifter til vores op-
daterede IT-udstyr i de kommende år (kun ”vedligehol-
delsesudgifter”)   

 
Elever går hjem efter dette punkt 
 
Punkter til beslutning:   Afgørelse: 

4. Valg af næstformand (5 min) 
 

Katja Tachau er valgt 

 
Punkter til drøftelse:   
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5. Opstart arbejde med Kom-
munikations-princip (45 min) 
 
Se vedlagte bilag 

Tilføjelse til princip: Børnenes ansvar + noget ift. Sko-
lebestyrelsen 
 
Præcisere: 
- at forældre skal benytte sig af de primære kommu-

nikationsveje, altså AULA og Meebook 
- Mål: Kommunikationen skal give forældre mulighed 

for at kunne følge i barnets skolegang 
 
Drøftet: 
Mere/ bedre info til forældre om børnenes skolehver-
dag: Fokus på Meebook, ugeplaner 
 
Allan udarbejder nyt udkast til næste møde 

5.1 Vikardækning Der mangler info, når der er vikar 
 

 
Øvrige punkter 

6. Punkter til næste møde. 
 (2 min.) 
 

 
Princip for kommunikation 
 
Gennemgang af Virksomhedsstrategien 

7. Eventuelt. (5 min.) 
 

 

 
Punkter til kommende møde: 

   
 

 
Sanne Lantow-Humble, Caglayan Saglicak, Daniel Sølvertorp, Bettina Kjærbye, Sofia Yil-

dirim, Katja Tachau, Mads Langgaard Mørkedal, Michael Brix, Lone Kristensen, Allan Sø-

vind Jensen, Jakob Jensen  


